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Rada Gminy Cmolas 

Protokół nr IX/2025 
z IX sesji Rady Gminy Cmolas IX kadencji 

- posiedzenie z dnia 6 luty 2025 r. 

IX Sesja w dniu 6 luty 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 6 lutego 2025 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady i zaproszeni goście według załączonej listy 

obecności. 

Obecni radni: Sylwester Czajkowski, Krzysztof Czachor, Ewelina Nowicka, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński, 

Piotr Maciąg, Magdalena Szpyt. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Cmolas – Andrzej Zagroba, wypowiadając 

formułę: „Otwieram dziewiątą sesję Rady Gminy Cmolas” i po przywitaniu stwierdził quorum 

i prawomocność obrad oraz fakt sporządzenia protokołu z poprzedniego posiedzenia, który był 

wyłożony do wglądu, został prawidłowo opublikowany i nie wniesiono do niego uwag. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji, który Radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem o sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz stwierdzenie faktu sporządzenia 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030 oraz określenia trybu 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji (projekt nr 1), 

b) w sprawie zmian budżetu gminy na 2025 r.  (projekt nr 2),  

4. Wysłuchanie sprawozdań z całorocznej działalności komisji za 2024r i zatwierdzenie planów 

pracy komisji stałych rady na 2025r.  

a) Komisja Rewizyjna, 

b) Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

c) Komisja Mandatowo-Regulaminowa, 

d) Komisja Oświaty i spraw Społecznych, 

e) Komisja Skarg Wniosków i Petycji. 

5. Wnioski do Rady i informacje. 

6. Zamknięcie sesji.    

 

Po przedstawieniu porządku obrad przewodniczący zapytał, czy są wnioski lub uwagi do 

przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny złożyła wniosek o poszerzenie porządku 

obrad o punkt: Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024r 

w gminie Cmolas 

Przewodniczący przedłożył wniosek pod głosowanie  

Głosowano wniosek w sprawie: wniosek Wójt Gminy Cmolas o poszerzenie porządku 

obrad o punkt Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w gminie 

Cmolas za 2024rok.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

Przewodniczący ogłosił, że sprawozdanie będzie przedstawione jako punkt 5 porządku obrad. 

 

Ad. 2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030 oraz określenia 

trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji 

(projekt nr 1), 

Projekt przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Elżbieta Wyparło. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Krzysztof Czachor pytał co się zmieniło w projekcie strategii  

- Wójt gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny wyjaśniła, że zakres zadań 

inwestycyjnych dla gminy Cmolas nie zmienia się, są zmiany w innych gminach i są 

zmiany dot. samej koncepcji i dostosowania strategii do wytycznych Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Wobec braku zgłoszeń do dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na 

lata 2022–2030 oraz określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, 

w tym trybu konsultacji (projekt nr 1), 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna 

Tworz, Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer Uchwała nr IX/69/25. 

 

b) w sprawie zmian budżetu gminy na 2025 r. (projekt nr 2), 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Krystyna Róg  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2025 r. 

(projekt nr 2), 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 
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Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna 

Tworz, Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer Uchwała nr IX/70/25 

 

Ad.4. Wysłuchanie sprawozdań z całorocznej działalności komisji za 2024r 

i zatwierdzenie planów pracy komisji stałych rady na 2025r. 

 

a) Komisja Rewizyjna 

Sprawozdanie z działalności komisji za 2024r oraz  plan pracy na rok 2025 przedstawiła 

przewodnicząca komisji  radna Ewelina Nowicka, które radni przyjęli bez uwag. 

Sprawozdanie i projekt planu pracy stanowią załączniki do protokołu. 

Głosowano w sprawie:  przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 

2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15):Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie Planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

b) Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Sprawozdanie z działalności komisji za 2024r oraz  plan pracy na rok 2025 przedstawiła 

przewodnicząca komisji  radna Teresa Krzysztofińska, które radni przyjęli bez uwag. 

Sprawozdanie i projekt planu pracy stanowią załączniki do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju 

Gospodarczego za rok 2024 .  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie Planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego na rok 

2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

c) Komisja Mandatowo-Regulaminowa, 

Sprawozdanie z działalności komisji za 2024r oraz  plan pracy na rok 2025 przedstawiła 

przewodnicząca komisji  radna Anna Tworz, które radni przyjęli bez uwag. Sprawozdanie i 

projekt planu pracy stanowią załączniki do protokołu. 

Głosowano w sprawie: przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Mandatowo-

Regulaminowej za rok 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie Planu pracy Komisji Mandatowo-Regulaminowej na 

rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

d) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych, 

Sprawozdanie z działalności komisji za 2024r oraz plan pracy na rok 2025 przedstawiła 

przewodnicząca komisji radna Magdalena Szpyt, które radni przyjęli bez uwag. 

Sprawozdanie i projekt planu pracy stanowią załączniki do protokołu. 

Głosowano w sprawie: przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych za rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie Planu pracy Komisji Oświaty i spraw Społecznych 

na rok 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

e) Komisja Skarg Wniosków i Petycji. 

Sprawozdanie z działalności komisji za 2024r oraz plan pracy na rok 2025 przedstawił 

przewodniczący komisji radny Sylwester Czajkowski, które radni przyjęli bez uwag. 

Sprawozdanie i projekt planu pracy stanowią załączniki do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji za rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenie Planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji na 

rok 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Magdalena Szpyt, Anna Tworz, 

Andrzej Zagroba, Waldemar Zieliński 

 

Ad.5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024 r. w Gminie 

Cmolas. Sprawozdanie przedstawił Zastępca Wójta Gminy pan Marian Posłuszny. Radni 

przyjęli sprawozdanie bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. Wnioski do Rady i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 

 radny Krzysztof Książek prosił o przygotowanie informacji na temat bezdomności 

zwierząt w gminie Cmolas za 2024r na kolejną sesję, w jakim zakresie mieszkańcy 

mogą liczyć na pomoc w adopcjach i czy w tym roku już były poniesione jakieś 

koszty 

 radny Krzysztof Czachor złożył zapytanie czy na ten rok gmina zabezpieczyła 

kruszywo na drogi gminne,  

Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny wyjaśniała:  

- bezdomne zwierzęta- w roku ubiegłym budżet, który był zaplanowany na 

poziomie 60 tys., zamknął się kwotą ok 80 tys. W tym momencie 

przygotowywany jest program ochrony nad zwierzętami bezdomnymi, 

prawdopodobnie na następnej sesji będzie on uchwalany i przy tej okazji też 

przedstawione zostanie sprawozdanie, które jest corocznie przedstawiane 

państwu Radnym.  Program jest w tym momencie w trakcie konsultacji z 

instytucjami takimi. jak Powiatowy Lekarz Weterynarii. Na ten rok również 



6 

 

zaplanowane jest w budżecie 60 tys., a styczniu gmina zapłaciła faktury na kwotę 

30 tys. zł za zwierzęta oddane do schroniska.  

- kruszywo - tematem kruszywa i przetargiem gmina zajmuje się w marcu. Po 

analizie stanu dróg z sołtysami, ogłaszamy przetarg i od kwietnia, maja 

w zależności od warunków pogodowych kruszywo jest rozwożone.  

- Radny Krzysztof Książek (Ad Vocem) - podziękował za informacje i wyraził chęć dalszej 

dyskusji na kolejnej sesji  

 Przewodniczący Rady Gminy Cmolas Andrzej Zagroba dodał, że kwestia bezdomności 

zwierząt to nie jest kwestia wyłącznie pieniędzy, ale również świadomości ludzi 

i odpowiedzialności za swoje zwierzęta. 

 

Ad. 7. Zamkniecie sesji.  

Po zrealizowaniu wszystkich punktów przewodniczący obrad podziękował wszystkim 

za obecność i zamknął sesję słowami „Zamykam dziewiątą sesję Rady Gminy Cmolas IX 

kadencji”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokołowała: Anna Gul-Halat – referent. 

Przewodniczący Rady 

Andrzej Zagroba 

 

  


